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Een voedingsbodem voor de toekomst.
De raad bijeen tijdens de begrotingsbehandeling op donderdag 9 november 2017,

Constaterende dat:

• De herplant van bonnen niet naar wens verloopt
• (Hilde Prins) van De Haarlemse Bomenwachters in het Haarlems Dagblad ons 

laat weten wat er momenteel misgaat bij de herplant.

Overwegende dat:

■ Bomen een aan de soort boom aangepaste (ruime) groeiplaats nodig hebben 
om te voldoen aan de te verwachten levensduur (tot een respectabele leeftijd 
te komen)

■ Volgroeide bomen waardevol zijn in het straatbeeld
■ De herplant van bomen uitgevoerd moet worden conform de aanplant van 

nieuwe bomen in een project (goed dient te worden gepland)

Verzoekt het college

• Ervoor te zorgen dat nieuwe bomen in Haarlem een aan de locatie en de soort 
boom aangepaste (grotere) groeiplaats krijgen en daarmee langer meekunnen

• Hiervoor concreet in kaart brengt wat er aangepast dient te worden in DDO 
Groen en HIOR

• Een plan van aanpak hieromtrent voor het kerstreces van 2017 te 
overhandigen.
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